
Protokoll	  2016	  03	  30	  
Närvarande:	  Lena,	  Eva,	  Eva-‐Karin,	  Monica,	  Britta	  och	  Wolfgang.	  

1.	  	  Ordförande	  öppnade	  mötet.	  

2.	  	  Dagordningen	  godkändes.	  

3.	  	  Föregående	  mötesprotokoll	  lästes	  upp	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  
	  

4.	  	  Ekonomi:	  Vi	  har	  11	  103:-‐	  på	  Plusgirot.	  Kören	  behöver	  inte	  
deklarera	  under	  en	  femårsperiod.	  En	  fråga	  till	  nästa	  styrelsemöte	  i	  
Göteborgsdistriktet:	  Om	  vi	  för	  enskilda	  medlemmar	  som	  är	  
pensionärer	  kan	  betala	  in	  den	  lägre	  avgiften	  till	  förbundet?	  
	  

Vi	  har	  fakturerat	  Kville	  Pastorat	  2000:-‐	  för	  ersättning	  till	  musikerna	  i	  
samband	  med	  NICA	  mässan.	  
	  

5.	  	  Info	  Göteborgsdistriktet:	  nästa	  Styrelsemöte	  5/4.	  	  
Årsmötet	  i	  Göteborgsdistriktet	  och	  Kursen:	  Kursen	  och	  dagen	  som	  
helhet	  var	  jätte	  bra	  och	  givande.	  Vi	  konstaterade	  att	  vi	  har	  fått	  ett	  
”Folkets	  Hus”	  som	  var	  jätte	  lätta	  att	  samarbeta	  med.	  
Förbundsårsmöte	  i	  Stockholm	  den	  9/4	  Monica	  Ytterberg	  åker.	  
	  

6.	  	  Körframträdande	  vt-‐16/Nica:	  Den	  24/7	  framträder	  vi	  med	  Nica-‐
mässan	  i	  Herrestads	  kyrka.	  Vi	  ska	  försöka	  få	  till	  några	  framträdande	  
till	  i	  vår.	  
	  

7.	  	  Kaprifolkörens	  årsmöteshandlingar/underskrift	  osv.	  Dessa	  är	  klara.	  
	  

8.	  	  Ljungskilekursen	  ht-‐16	  datum	  och	  ledare	  är	  ännu	  inte	  bestämt.	  
	  

9.	  	  Övriga	  frågor:	  Det	  lyftes	  upp	  om	  vi	  kan	  söka	  pengar	  från	  olika	  
fonder.	  Britta	  pratar	  med	  Hans	  och	  ser	  om	  de	  kan	  slå	  sina	  kloka	  
huvuden	  ihop	  och	  kolla	  upp	  saken.	  
	  

10.	  	  Nästa	  möte	  hos	  Monica	  Ytterberg	  den	  10/5	  kl	  18.	  

11.	  	  Ordförande	  avslutade	  mötet.	  


